
 

 
 
 

Referat bestyrelsesmøde torsdag den 15.08.2024 kl 19.00-22.00 hos Torkild 
- Kristiansbakken 24, 8660 Skanderborg. 

 
 
Deltagere: Torkild Salling, Nicolai Löwenstein, Erik Grønkjær, Niels C Christensen, Bjarne Rasmussen, Kai S. 
Munk (ref) 
Deltager via Teams: ingen 
Afbud: Nicolai Brondt, Niels C Christensen 
 
Dagsorden: 

1. Opfølgning på referat af 13.06.2024 
a. Ingen kommentarer 

2. Økonomi 

a. Regnskab 

i. Bestyrelsen skal som det første checke kontoen i Nordea.  Dette blev igen 

checket. 

ii. Vi har fået tilskud fra 6.HK for Morten Rasmussens gennemførelse af 

dommereksamen (FA-kursus). Tak til 6.HK og tillykke til Morten. 

iii. Vi har igen i år fået sponsorat fra AURA FællesEl. 

3. Bestyrelsesarrangement  
a. Uge 45 fra den 7.-11. november overvejer vi en innovationstur. 
b. Indhold kan være: 

i. Klubbens værdigrundlag (Vision og mission) 
ii. Nye mål 

iii. Ajourføring af vore retningslinjer 
iv. Næste års aktiviteter 
v. Sponsorarbejde strategier og ansvarlige. 

c. Vi er i hvert fald 5 i bestyrelsen der er klar. Vi har besluttet vi kører derned, og satser på 
den 7. november til den 11. november. 

4. Ligaholdet 

a. Bestyrelsen vil invitere Allan Andersen med til næste bestyrelsesmøde, således han kan 

være med til at planlægge den kommende sæson for ligaholdet. 

5. Skanderborg Skakskole 

a. Der var et arrangeret i sommerskak i uge 28 (9. ,10. og 11 juli fra 14 til 17) i Kulturhuset. 

Bjarne afholdt det, og der var 10-12 deltagere hver dag. De fik uddelt Ny i Skak, så nu må vi 

se om de vil komme efter sommerferien til skoleskak på Niels Ebbesen Skolen 

b. Efter sommerferien vil vi forsøge at reklamere på de digitale medier – Nicolaj L vil hjælpe 

Bjarne hermed. 

c. Bjarne snakker med Lars Husted omkring muligheder for udvikling af børneskakken til 

børnene.  

6. Turneringsplan og Kalender 

a. Erik havde lavet et oplæg og afstemt med Torkild. Dette blev præsenteret og tilrettet på 

bestyrelsesmødet. Erik får det lagt på hjemmesiden. 



 

b. Vi husker Julefrokost arrangement lørdag den 30. november kl 18.30 i klubbens lokaler. Vi 

mangler nogen til at stå for den. 

7. Skakcafeen  

a. Det fungerer rigtig godt med Skakcafeen. Det drejer sig om at sikre at nye kommer godt i 

gang; de nuværende medlemmer kan godt selv finde ud af at spille/hygge sig her. 

b. Vi vil spørge på klubaftener om der er en/nogen der har tid/lyst til at hjælpe til hermed. 

Torkild laver i første omgang en fordeling mellem bestyrelsesmedlemmerne.  

8. GM-turnering 17.-25. august 2024. 
a. Der er søgt om tilskud hertil hos 6.HK og DSU, og vi har fået tilsagn herom. Vi budgetterer 

med et underskud på 13-16.000kr. 
b. Vi fik et sidste øjebliks afbud fra en GM spiller, så der har været travlt med at finde en 

erstatning, som nu er faldet på plads. Især tak til Mads Boe for hjælpen. 
c. Overnatning for spillerne er på plads. Vibeke har igen igen tilbudt at tage 3 overnattende 

gæster. 
d. Kristian og Bjarne hjælper Claus Markussen som er hoveddommer , da Morten er på rejse. 

Thomas Westergård kommer og hjælper med at stille op. Det bliver trådløst denne gang, så 

der skal ikke trækkes kabler. 

e. Vi skal have Claus Q til at publicere det i Ugebladet, Torkild følger op herpå. 
f. Nicolai L forhører Per Andreasen om han kunne være interesseret i at kommentere 

turneringen. 
9. EMT turneringen 2024 23/8-25/8 

a. Der er den 15.08.2024 tilmeldt 83 deltagere, og der er 7 der har valgt overnatning. 
b. Planlægning står Torkild for. 

10. Boblberg 

a. En APP for fællesskaber.  Vi oprettes med beskrivelse og link som er på Fritidsportalen.  Det 

kigger Torkild på.  

11. Emneaften om Bent Larsen 

a. Var det en ide at få Jan Løfberg til en emneaften om Bent Larsen, nu hvor den nye bog er 

udkommet på Løfbergs forlag.- Nicolai tager kontakt til ham. 

b. Bestyrelsen vil efterfølgende overveje et tidspunkt efter sommerferien, og omfanget. 

12. Jubilæums skrift 

a. Claus er i gang med at opbygge vores Jubilæums skrift. Vi foreslår til bestyrelsen at det 

laves som et dokument (pdf) til vores hjemmeside, ligesom Asger J. Andersens beskrivelse 

af Skakklubbens historie. Vi anbefaler at der anvendes max 10.000kr i alt herpå. 

Dokumentet bør ikke være meget over 20 til 30 sider. – Niels følger op på prisen på det 

med det layout-mæssige (DTP). 

13. Multiparken 

a. Vi skal have lavet en aftale med lederen af Multiparken omkring placering af skakborde. Vi 

skal have søgt Funding hertil, og vi skal have nogen til at ”designe” bordene.  Vi har 

følgende fra Køge: 



 

 
Vi snakker med Køge om dette, og måske kan vi overveje tilsvarende opsat ved 

Multiparken; vi skal slf have aftalt det med Multiparken og søgt om funding hertil.  

14. Bybadet 

a. Vi vil lave et event i Bybadets mødelokale lørdag den 7. september (10-16) hvor der er 

kræmmermarked. Kai har reserverer lokalet, Torkild og Vibeke står for det praktiske på 

dagen. Vi skal have Claus til at lave et oplæg.  

15. Bykampen mod Silkeborg, hvor der spilles konsultationsskak bliver afviklet i Silkeborg den 31. 

august. Aske står for holdopstilling, men kan ikke selv deltage Ratingforhold: Med de nye ratingtal: 

Max gennemsnit på 1700 og max spiller-rating 1850 

- Holdet er under opbygning da der er kommet lidt afbud, Torkild følger op. 

16. Registrering af juniorer i vores kartotek 

a. Kassereren har udfordringer med den nuværende registrering, Morten har ændret 

Juniorers registrering til et J på hjemmesidens MEDLEMs oversigt. Kai skal tilsikre at de må 

vises med mail og tlf nr. 

17. Eventuelt 

a. 6.hK turneringsudstyr 

i. Vi har modtaget udstyr (8 sæt elektronisk udstyr - trådløs) fra 6.hK som vi 

opbevarer for dem i lokalet bag pokalskabet. Det ene ur er defekt, Erik kigger på 

det. 

b. Bad Zwichenan: Hvem tager over for Morten som tovholder. Vi vil forhøre om Anders 

Haarup vil stå herfor- Kai. 

c. Skanderborg Skakklub stemmer for de af 6.hk reviderede reglement. Nicolai L svarer Claus 

Andersen herom. 

18. Næste møde 

a. Næste møderække: 

i. Torsdag den 26. september kl 19.00 hos Torkild 

ii. Lørdag den 9. November kl. 13.00 (on-line møde med dem der ikke er er med i 

Schweitz). 

  


